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V úterý 14. listopadu se zastupitelé města Hulína v nové sestavě sešlo již 
podruhé, aby projednalo nejdůležitější úkoly vyplývající z předešlých jedná-
ní Rady města. Jednání se neslo ve věcné rovině a s výjimkou bodu týkajícího 
se svolání valné hromady Vodovodů a kanalizací, a.s., v níž má Město Hulín 
akcionářská práva, nebyl vypuštěn žádný z navržených bodů.

Více na 3. straně

Zastupitelé jednali věcně Tříkrálová sbírka

Předvánoční setkání s důchodci žijícími v Domě s pečovatelskou 
službou v Hulíně bylo poprvé i s kulturním programem žáků hudebního 
odboru ZUŠ Hulín. Pátého prosince jako již tradičně objeli představitelé 
radnice všechny domovy důchodců na Kroměřížsku a obdarovali 62 jejich 
obyvatel, jejichž skutečným domovem nadále zůstává naše město. 

Alžběta Škarpichová

Se zlatem v hrdle
Zpěv má v Hulíně už docela slušnou tradici. Potvrdila to i Mezinárodní 

pěvecká soutěž „Olomouc 2006 v klasickém sólovém zpěvu“, která se ko-
nala v Olomouci ve dnech 23. až 25. listopadu letošního roku a zúčastnili 
se jí i zpěváci ze Základní umělecké školy Hulín. Získali dvě první, jedno 
třetí místo a jedno čestné uznání.

Více se dočtete na straně 9. 

Úspěšný tým. Poprvé s kulturním programem.

Šťastné Vánoce a celý rok 2007!

Napsaly Ježíšku, aby přinesl panenku s vlásky a bráchovi policejní 
auto s dálkovým ovládáním, aby maminka už nikdy neplakala, když se táta 
vrátí z hospody, aby babičku přestaly bolet kolena a děda nechť se vrátí 
z cesty, na kterou jej vyprovodili všichni nedávno z kostela… Napsaly, aby 
jim přinesl nový míč a sestřičku, aby bylo pěkné léto a pokud by to vše 
nemohl zajistit, alespoň počítač, jelikož na ten starý už sestra nadává, že 
je to nanicovatý střep…

Dětská přání mají hodně podob. Pokud si je rodiče schovají a po letech 
přečtou, dojímají je. 

Jaká jsou ta naše přání? Jsou stejně nesplnitelná jako ten návrat 
zemřelého dědy, nebo jim dáváme podobu věcí? Podobu splnění našich 
náročných materiálních snů? Vzpomeňme si, že Vánoce jsou především 
svátky lásky a klidu, až poté svátky hojnosti. Dopřejme ten klid a lásku 
všem, které milujeme!

Krásné Vánoce a vše dobré v příštích dnech nového roku přeje 
redakce Hulíňanu.   

Napsaly Ježíšku

Česká katolická charita i letos pořádá Tříkrálovou sbírku, která je 
příležitostí cílevědomě formovat veřejné mínění ve prospěch sociálně 
slabých a trpících. SČKCH se snaží obnovit zájem o charitativní činnost 
a angažovanost lidí v díle služby bližnímu v nouzi.

V Hulíně, Záhlinicích, Chrášťanech a Pravčicích budou skupinky Tří 
králů koledovat ve dnech 2. až 6. ledna 2007.

Setkání se seniory
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V měsíci říjnu se v Hulíně opět podařilo 
vylepšit stav některých místních komunikací. 
Kompletně byla zrekonstruována Dukelská ulice 
a jak pro Hulíňan uvedl Zdeněk Váňa, vedoucí 
investičního odboru Městského úřadu v Hulíně, 
tuto rekonstrukci již od počátku provázela řada 
problémů, počínaje projektem. „Projektant ne-
mohl počítat s tím, jaká překvapení mu může při-
pravit odkrytí stávajícího povrchu,“ řekl Z. Váňa. 
„Nepředvídatelná byla také odmítavá reakce 
některých obyvatel Dukelské ulice a o některých 

Další opravené silnice
přípojkách, které v mnoha případech dokonce 
neústily do veřejné kanalizace, ani nemluvě. 
Přitom právě to způsobovalo značné podmáčení 
podloží. Je jen ke cti firmě Ing. Emila Chalupy, 
jak se celé problematiky jako zhotovitel tohoto 
díla zhostila. Stejné uznání patří dodavatelské 
firmě - Správě a údržbě silnic Kroměříž.“

Rekonstrukce Dukelské ulice vyšla město na 
dva a půl miliónu korun, čímž se podařilo „ukrojit“ 
další část z plánovaných rekonstrukcí místních 
komunikací. Na otázku „Která ulice bude na řadě 

nyní?“ Zdeněk Váňa odpověděl: „ Našim úkolem je 
vyřešit katastrofální stav Čechovy ulice a dokončit 
již částečně zrekonstruovanou ulici B. Němcové. 
Opravu Čechovy ulice ovšem podmiňuje komplexní 
provedení vodovodního řadu. Předpokládáme, že 
by bylo možné zrekonstruovat tuto komunikaci v ro-
ce 2007. Jde o finančně hodně náročnou investici, 
jelikož rekonstrukce si vyžádá částku 6 mil. korun, 
což je suma určená pro celé město Hulín na celý 
jeden rok. Budeme se snažit hledat i jiné možnosti, 
jak nalézt zdroj financování této akce,“ uzavřel.    

Místní části Hulína - Záhlinice a Chrášťany 
- mají ve dvojici Ivana Macurková a Marta 
Konečná velkou oporu. Není snad ani dne, kdy 
by nevymysleli něco, čím by se ruku v ruce s po-
chopením svých spoluobčanů alespoň nepokusily 
poodhalit roucho minulosti. „Krásných věcí je tu 
hodně a nevěřili byste, co zdejší lidi schovávají,“ 
říkají a netají se radostí z toho, že jim to také vel-
mi ochotně půjčují. Dokazuje to i výstava „Zlaté 
ruce našich babiček“, kterou měli v Záhlinicích 
letos v létě. Tolik kuchařek a ručních prací jako 
důkazů šikovnosti zdejších žen lze pohromadě 
vidět jen zřídka. Mezi exempláři nechyběl ani šicí 
stroj z roku 1900, který je dodnes funkční a pořád 
ještě patří k ozdobám výstavního sálu.

Od myšlenky k činu nebývá v Záhlinicích 
daleko. Organizátorky výstavy paní Macurková 
a Konečná se rozhodly, že letošní Vánoce v Záh-
linicích zaměří na zcela nové téma. Na minulost 
školy, vzpomínky na ni a vše, co se školy týká. 
Vznikla tak expozice, kterou nazvaly „Moje 
první škola“ a veřejnosti bude zpřístupněna 
o Vánocích.

Ze školy, v jejíž budově dnes sídlí obecní 
muzeum, se podařilo organizátorkám výstavy 
oprášit nejstarší lavici se vším, co ní patří. Školní 
brašnu, dřevěný penál či pouzdro na housle pana 
učitele s jeho brýlemi a ukazovátkem, které slou-
žilo mnohdy i jako výchovný nástroj k pobídce 

Záhlinice zvou o Vánocích na výstavu
mravů, slabikářem či sešitem nevyjímaje. Na 
prastaré židli leží pouzdro na housle, na němž se 
také podepsal čas…

„Po našich rodičích, kteří chodili do školy 
naproti, se nám lavici už sehnat nepodařilo,“ 
řekla jakoby s omluvou jedna z organizátorek. 
A tak společně krok za krokem objevujeme další 
relikvie zdejších občanů, z nichž lze číst jak ze 
staré knihy. Mladé generaci jsou už zcela nezná-
mé ručky na kovová pírka, se kterými se kdysi 
psaly první písmenka a číslice, neodmyslitelné 
kalamáře na inkoust zabudované přímo v lavici… 
To vše mnohým připomene první kaňky, nad 
kterými bylo prolito tolik dětských slz. Staré 
tužky, pastelky, ba i dopis k svátku maminek, 
pod nímž je dětskou ručkou podepsán „Vojta“ 
a záznam - rok1939.

„Máme tu i památník z roku 1920,“ poch-
lubí se Marta Konečná nádherně vymalovaným 
sešitkem maminky paní Suchánkové. A listujeme 
společně dál. Učebnice matematiky zvaná „Po-
četnice“, vydaná v roce 1923, ještě starší „Výbor 
z nejlepších básníků novočeských“ z roku 1896, 
„Loutkářská čítanka“ či „Občanská nauka pro 
vyučovací potřebu vyšších zemědělských škol“ 
z roku 1929. Najdete tu „Katechismus učení 
křesťanského k vyučování mládeže v evangelické 
bratrské církvi“ na rodinnou výchovu, v němž nás 
zaujala věčně aktuální slova: „Nejobyčejnější 

chybou ve výchově dnes v rodině bývá slabost 
rodičů. Nedovedou dítěti poručit, nenaučí je ká-
zni... Je to smutná podívaná na takový otcovský 
dům, který místo aby byl rájem, je neustálým 
zápasištěm mezi vychovatelskou neschopností 
rodičů a neúctou dětí.“ Tolik citace z pera Adolfa 
Pelikána, jehož dílo vyšlo v roce 1941.

Čítanky, písanky, vysvědčení, pomůcky... 
„Takové něco když se nasbírá, je to opravdový 
poklad,“ přiznává Ivana Macurková, která se 
svou přítelkyní Martou Konečnou obešla dům po 
domu, aby ten poklad mohli i spatřit ostatní… Na 
zadní stranu každého exempláře si píšeme jméno 
toho, kdo nám jej pro výstavu poskytl, protože 
bychom nerady někoho pozbyly jeho vzpomínek 
na předky,“ říkají.

Patrně nejstarší učebnicí, kterou jsme na 
výstavě našli, je Výbor písní školních z roku 
1881.

Chcete to vše a ještě mnohem více shlédnout 
také? Přijďte do záhlinického muzea!

Výstava „Moje první škola“ bude zpřístupně-
na v těchto dnech:
Pondělí 25. prosince 2006 od 9 do 11 hodin 
a od 14 do 16 hodin
Úterý 26. prosince 2006 od 9 do 11 hodin a od 
14 do 16 hodin
Pondělí 1. ledna 2007 od 14 do 16 hodin

Marta Konečná (vlevo) a Ivana Macurková (vpravo) mají z toho, kolik exponátů se podařilo shromáždit, opravdovou radost.

Mnoho zmůže síla duše, mnoho víra, mnoho naděje, ale všechno zmůže jedině láska.
(Jaroslav Vrchlický)
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(Dokončení ze strany 1)
Nejdříve schválili návrh místostarosty Petra 

Poláka prodloužit dobu pro diskusi občanů, 
dosud vymezenou na 1 minutu pro každého 
diskutujícího, na 2 minuty. Zastupitel Pavel 
Šálek navrhl diskusi vůbec neomezovat a dát 
pravomoci tomu, kdo schůzi vede, aby diskusi 
ukončil. Podle starosty Romana Hozy je obtížné 
„brát slovo“ diskutujícímu občanovi, a proto se 
přiklonil k názoru délku diskuse z minuty pro-
dloužit na dvě. S možností, že řídící schůze může 
tuto dobu podle potřeby prodloužit. Zastupitelé 
se většinou hlasů na tomto návrhu shodli a hned 
poté v diskusi zazněl dotaz týkající se Čechovy 
ulice, vedoucí k zdravotnímu středisku, která je 
podle diskutujícího pana Řiháka v dezolátním 
stavu. Starosta jej ujistil, že do zimy se povrch 
silnice provizorně opraví, ovšem nová se bude 
dělat až po opravě vodovodního řadu. (Ke dni 

(Dokončení ze strany 1)
Další úspěch zaznamenal hulínský zpěv 

v Praze. Na mezinárodní soutěži pěveckých sborů 
s vánočním repertoárem získaly ZVONKY zlaté 
pásmo a pěvecký sbor SMETANA stříbrné. 

Soutěž vyhlašovala ZUŠ Žerotín v Olomou-
ci za podpory Ministerstva školství, mládeže 
a tělesné výchovy ČR. Soutěžilo se v šesti kate-
goriích. V kategorii I. až V. soutěžili neprofesio-
nální zpěváci, žáci ZUŠ všech typů a zřizovatelů, 
a také studenti pedagogických fakult, kteří ne-
studují sólový zpěv. Šestá kategorie byla určena 
studentům konzervatoří a pedagogických fakult 
se zaměřením na sólový zpěv.

Jednotlivé kategorie byly rozděleny podle 
věku soutěžících. V první soutěžili zpěváci do 
12ti let, v II. kategorii do 15ti let, třetí kategorie 
byla ohraničena věkem 19ti let, ve čtvrté soutě-
žili zpěváci do 22ti let a v V kategorii zpěváci, 
kteří dovršili maximálně 26ti let. Šestadvaceti 
lety byla ohraničena i kategorie šestá - pro 
konzervatoře a pedagogické fakulty zaměřené 
na sólový zpěv.

Zpěváci z Hulína se zapojili do soutěže 
v prvních třech kategoriích. V I. kategorii, 
která měla v repertoáru dvě písně odlišného 
charakteru, v konkurenci 35 zpěváků zvítězil 
Tadeáš Hoza. Ve druhé kategorii s libovolným 
repertoárem bylo 32 soutěžících a soutěžily v ní 
Monika Dudová a Alena Zatloukalová.Třetí 
kategorie, v níž byl repertoár s jednou vokální 
skladbou W. A. Mozarta a ostatní repertoár 
byl libovolný, soutěžili tři Hulíňané: Roman 
Hoza, který nakonec získal 1. místo, Kateřina 
Vlčková, která se umístila na 3. místě a Eva 
Kývalová. Ta si přivezla domů čestné uznání. 
V této kategorii si měřilo síly 27 děvčat a 7 
chlapců. Dodejme, že v každé kategorii bylo 
uděleno šest až devět cen.

Zastupitelé jednali věcně
uzávěrky Hulíňanu byla již silnice provizorně 
opravena.) Zastupitel Jaroslav Čumpelík v této 
souvislosti informoval o mnoha jednáních s Vo-
dovody a kanalizacemi, které předešlé vedení 
radnice vedlo a z nichž vyplynulo, že vodovodní 
řad je nutné vyměnit. 

Další dotaz občana Řiháka se týkal pálení vět-
ví. Zajímalo jej, zda je takovýto postup v pořádku 
a zda by se neměly spíše drtit. Ze strany města je 
vyvíjen tlak na Kombyt Servis Hulín, aby větve 
štěpkoval, a jak řekla vedoucí odboru životního 
prostředí Ing. M. Dvořáková, tato problematika 
se již s Kombyt Servisem řeší a brzy dojde k ná-
pravě. (Štěpkovač větví se v té době opravoval.) 
Podrcené štěpky se budou používat jako hnojivo 
k okrasním keřům a stromkům v městském parku. 
I tento úkol je už v této době splněn.

Pak přišlo na řadu stěžejní jednání zastupi-
telů týkající se výběrového řízení na 30 byto-

vých jednotek. Starosta města R. Hoza detailně 
informoval o dosud absolvovaných jednáních 
i o tom, jak je to s financováním stavby nových 
třiceti bytových jednotek. O výsledku tohoto 
jednání informujeme čtenáře na jiném místě 
tohoto čísla Hulíňanu.

Zastupitelé se pak zabývali rozpočtovými 
opatřeními, prodejem bytových jednotek (více 
v usnesení ze zasedání zastupitelstva č. 2 na 5. 
straně). Schválili také zvolení místostarosty Petra 
Poláka do funkce zástupce města ve Svazku obcí 
RESO a opětovně zvolili starostu Mgr. Romana 
Hozu do funkce zástupce města Hulína v Mi-
kroregionu Jižní Haná. Listopadová schůze 
Zastupitelstva města Hulína potvrdila Jaroslava 
Čumpelíka jako zástupce Hulína ve Sdružení 
obcí pro rozvoj Baťova kanálu. 

(aš)

Se zlatem v hrdle

Výsledek, kterého dosáhli zpěváci z Hulína, 
je nevídaný. O to cennější, že hulínští obstáli 
i při rozdávání cen na Koncertu vítězů. Na něm 
byly uděleny pouze čtyři ceny, přitom dvě z nich 
získaly konzervatoře Brno a Ostrava a další dvě 
putovaly opět do Hulína. Roman Hoza získal již 
druhé absolutní vítězství a Lenka Polášková byla 
vyhodnocena jako nejlepší korepetitor.

„Koncert vítězů v olomouckém muzeu byl 
pro nás opravdovým zážitkem,“ řekla ředitel-
ka ZUŠ Hulín Emilie Šimordová. „Vážíme si 
úspěchu našich žáků i práce a úspěchů naší 
učitelky Mgr. Dany Zapletalové.“ Nedá mi, 
abych nepoděkovala také klavírnímu doprovodu 
reprezentantů naší školy Mgr. Lence Poláškové, 
Mgr. Kamile Polákové a Haně Odstrčilíkové,“ 
uzavřela E. Šimordová.

Neuzavřela se ale šňůra úspěchů, v nichž hu-
línský zpěv pokračoval krátce poté. Postaraly se 
o ně pro změnu hulínské pěvecké sbory Zvonky 
a Smetana. Na mezinárodním festivalu adventní 
a vánoční hudby s cenou Petra 
Ebena, který se konal v Praze 
ve dnech 1. až 3. prosince 
letošního roku, naše sbory 
obstály v silné konkurenci. 
Zvláště pěvecký sbor Zvonky 
sklidil mimořádný úspěch. 
Pod vedením sbormistryně 
Mgr. Dany Zapletalové a kla-
vírního doprovodu Mgr. Lenky 
Poláškové se dokonce umístil 
ve zlatém pásmu. V kategorii 
dětských sborů přitom soutěžilo 
17 pěveckých sborů z České 
republiky, Singapuru, Belgie, 
Německa, Itálie a Bulharska.

Smíšený pěvecký sbor 
Smetana Hulín pod vedením 

sbormistryně Lenky Poláškové a klavírního 
doprovodu Venduly Urbanové soutěžil v kate-
gorii velkých sborů se sbory z České republiky, 
Polska, Velké Británie, Slovenska, Chorvatska, 
Polska, Rumunska, Německa a Jihoafrické 
republiky. I v této silné konkurenci sedmnácti 
sborů Smetana obstál a umístil se ve stříbrném 
pásmu. Zvláštní cenu poroty získala Mgr. Lenka 
Polášková za muzikalitu. 

Po vynikajícím umístění sólových zpěváků 
ZUŠ Hulín v mezinárodní pěvecké soutěži 
v Olomouci je to další vynikající úspěch hu-
línského zpěvu pod odborným vedením dvou 
talentovaných sbormistryň - Dany Zapletalové 
a Lenky Poláškové. Budeme se těšit z každého 
jejich dalšího úspěchu. Věřme, že si nenecháte, 
milí čtenáři, ujít žádnou příležitost a koncerty, 
které připravují o svátečních dnech, navštívíte.

Alžběta Škarpichová

Mít rád lidi a milovat lidi to je celé tajemství a snad jediný recept na štěstí.
(Jan Werich)

Kateřina Vlčková září štěstím.
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V čtvrtek 23. listopadu, krátce po půl šesté, 
vyjeli hasiči k požáru v domě na Dvořákově 
ulici. Jednotka profesionálních hasičů z Kromě-
říže, sbor dobrovolných hasičů z Hulína a tamní 
jednotka z Pilany hasili plameny šlehající z bytu 
v prvním podlaží, které dosahovaly až k oknům 
horního patra. Šest bytů dvoupodlažního domu 
zahalil kouř. „Neviděli jsme nic, ke dveřím bytů 
jsme se dostali jen po hmatu,“ říkal jeden z ha-
sičů. „Otevřeli jsme je, prohledali a nalezené 
lidi postupně vyváděli ven. Jedna žena musela 
z horního patra ven oknem po nastavovacím 
žebříku. Ostatní stačili před ohněm utéct sami. 
Zachraňovali jsme jich celkem šest.“ Jakoby 
zázrakem k vážnému zranění nedošlo.

Přeskočme všechno, co v těch krušných 
chvílích následovalo. Lékaře ze záchranky, noc 
prožitou u známých či v ubytovně Sportovního 
areálu hned naproti i to, že hulínští dobrovolní 
hasiči po celou noc toto místo hlídali. Důležité 
je, že ze šesti lidí, kteří v domě byli, nikdo nebyl 
zraněn. Jen jedenáctiletá Kateřina Kluďáková 
musela načas do nemocnice. Vyšetřovatel ha-
sičů z Kroměříže konstatoval, že požár vznikl 
v pokoji bytu Kluďákových, s největší pravdě-
podobností od televizoru. Oheň jej celý zničil 
a rozšířil se do dalších místností. Kouř poškodil 
i ostatní byty. Odhadované škody byly vyčísleny 
minimálně na 300 tis. Kč. Hulínská radnice ne-
zaváhala ani na chvíli. Postarala se o lidi hned na 
místě a další vstřícné kroky  následovaly.

Požár připravil rodinu Kluďákových nadlouho o domov
Předseda představenstva 

Stavebního bytového družstva 
v Holešově, jemuž dům patří, 
Vladimír Měrka, krátce po požá-
ru řekl: „Postarali jsme se o to, 
aby byla přepojena elektřina 
a pět bytů bylo možné okamžitě 
užívat, takže mimo provoz zůstal 
pouze byt rodiny Kluďákových. 
Zařídili jsme úklidovou firmu 
pro úklid společných prostor,  
v úterý 28. listopadu situaci 
posoudil statik. Máme obavy, 
aby ve vyhořelém bytě nebyly 
poškozeny stropy. Ohlásili jsme 
událost pojišťovně Kooperativa, 
jejíž zástupce už poškozené byty 
prohlédl, a čekáme na odškodnění, abychom 
mohli udělat regeneraci domu,“ řekl Vladimír 
Měrka. „Pokud jde o vybavení bytu, na majetek 
rodiny se vztahuje pojištění domácností, které 
ovšem manželé Kluďákovi nemají. Navzdory 
tomu, že neustále nabádáme naše členy, aby si 
pojištění zajistili. V rámci pojištění domácnosti 
by se navíc mohli připojit k naši pojistce u Koo-
perativy a měli by dokonce zajímavou slevu. Ne 
všichni ovšem této možnosti využili,“ poznamenal 
předseda představenstva SBD Holešov. Z peněz 
od pojišťovny vymění družstvo okna, opraví fasá-
du domu a pokud statik neshledá nějaké závažné 
problémy, přijde na řadu podlaha, výměna vcho-

dových dveří. případně i výmě-
na dveří ve vyhořelém bytě. 
Nakonec poděkoval V. Měrka 
zástupcům Městského úřadu 
Hulín, zejména starostovi R. 
Hozovi a místostarostovi P. Po-
lákovi.  „Jednali v této situaci 
skutečně pohotově,“ řekl. 

Smutné Vánoce
Zatímco my přemýšlíme, 

jaké dárky nakoupit a kolik 
druhů cukroví upéci, Kluďákovi 
budou mít letos smutné Vánoce. 
Bydlí u známých a příbuzných 
navzdory tomu, že hned druhý 
den po katastrofě se pustili do 
práce. Okopali omítky, ovšem 

Mikuláš se blížil a s dětmi z jeslí se pustili 
do přípravy těsta na perníčky. Děti hned druhého 
dne vykrajovaly z těsta sněhuláčky, srdíčka či 
prasátka a tety je skládaly na plechy. Obzvláště 
starší děti se těšily na středu, protože je čekal 
koncert Pavla Nováka. Druhého dne přišly 
krásně nastrojené a načesané, neboť do školky 
zavítal fotograf a fotil je na vánoční pohledni-
ce a kalendáře. Odpoledne byla v prostorách 
specializovaného oddělení schůzka ředitelky 
školky Štěpánkové a pracovnic jeslí s rodiči. In-
formovala je o denní, pětidenní či čtyřhodinové 
docházce, nahlédli do ročního plánu výchovné 
práce a podiskutovali o výchově v náročných 

Perníkové jesle

Ložnice bezprostředně po požáru.

obdobích dětí jeslového věku. Pak 
už přišla na řadu výstava pomazánek 
a moučníků spojená s ochutnávkou. 
Připravily je paní kuchařky a rodiče 
s dětmi si na nich moc pochutnali. 
Maminky si dokonce odnesly domů 
i recepty a v pátek se už všichni 
pustili do zdobení dozlatova upe-
čených perníčků. Děti zdobení moc 
bavilo. Vždyť zdobili lentilkami, 
čokoládovou a citrónovou polevou 
a kolik myslíte, že těch lentilek na 
zdobení zůstalo?

Anna Pecháčková 

do Vánoc byt v pořádku určitě nebude. Nezůstal 
v něm kámen na kameni. Zůstali v tom, co měli 
na sobě. „Díky tomu, že jsem měla doklady v led-
vince, nepřišla jsem o ně,“ říká Eva Kluďáková, 
matka tří dětí.  

Město své občany neodbylo. Kromě nená-
vratné půjčky, kterou rodině okamžitě poskytlo, 
udělalo řadu dalších kroků. Starosta se mimo jiné 
domluvil i s ředitelem základní školy, aby školá-
kům tohoto domu dal nové učebnice i pomůcky. 
Víc udělat nešlo.

Sousedé, kteří měli byty „jen“ začouzené, 
už bydlí. Dokonce i Polákovi odvedle, kteří na 
tom byli po Kluďákových nejhůře, si za pomoci 
přátel již dali byt do pořádku. Štěstím je, že k nim 
bylo v době největší krize alespoň počasí vlídné. 
Nedovedou si představit, kdyby do toho všeho 
mrzlo a padal sníh... „Jsme rádi, že jsme to ve 
zdraví přežili,“ říkají svorně.

     Když se Marta Poláková před domem 
zadívá do okna svého bytu, ani se jí nechce věřit, 
kde našla v sobě tolik odvahy a vyskočila. Pud 
sebezáchovy byl zřejmě silnější než strach.

Loučíme se s přáním, aby našli dost sil se 
s touto životní zkušeností vyrovnat. „Mrzí nás, 
že lidé nemají nic lepšího na práci než chodit na 
rodinné procházky a dívat se na naše neštěstí. 
Vždyť slétnout se jako supi a hojit své smysly 
neštěstím druhých je opravdu silná káva.“ 

O to silnější, že nikoho z nich nenapadlo 
zeptat se: Mohli bychom vám nějak pomoci? 

Alžběta ŠkarpichováEva Kluďáková ve svém holobytě.
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Obyvatelé našeho města určitě zaznamenali 
v září letošního roku zvýšený stavební ruch na 
chodnících vedoucích podél páteřní komunikace 
I/55 Přerov - Otrokovice. Městu se totiž podařilo 
získat dotační prostředky z programu Mobility 
od Státního fondu dopravní infrastruktury na 
vybudování bezbariérových přechodů. „Tímto 
počinem jsme nastoupili náročnou cestu zpří-
stupňování veřejných objektů osobám se sníže-
nou pohyblivostí,“ řekl Hulíňanu Zdeněk Váňa, 
vedoucí odboru investic MěÚ Hulín. „Celá akce 
vyšla na 540 tisíc a z této částky představuje 
dotace státu 396 tisíc korun.“

Podle Zdeňka Váni to rozhodně nebyla 
akce poslední. Město bude nadále pokračovat 
v zpřístupňování veřejných prostor a hned dalším 
krokem k tomuto cíli bude páteřní komunikace 
v úseku od náměstí Míru až na vlakové ná-
draží. „Na financování tohoto záměru chceme 
opět požádat příslušné státní i krajské orgány, 
instituce zdravotně postižených nevyjímaje,“ 
upřesnil Z. Váňa.  

Další bezbariérové 
přechody

Vážení spoluobčané, dovolte, abychom vám 
krátce představili hulínskou firmu Modikov,  
s. r. o. zabývající se strojírenskou výrobou.

První zmínku o firmě jste mohli zaznamenat 
již v roce 1998, kdy vznikla osamostatněním 
se od společnosti TOS Hulín. Od té doby 
prošel Modikov několika změnami. Po těžších 
začátcích, kdy se musela udělat řada nutných 
opatření k posílení konkurenceschopnosti, se 
firma začala postupně prosazovat a od roku 2002 
již patří mezi významné regionální strojírenské 
výrobce.

V dnešní době činí roč-
ní obrat firmy téměř 110 
milionů korun. Exportuje 
do několika zemí (Švédsko, 
Švýcarsko, Francie a další) 
a zaměstnává kolem 85 
zaměstnanců.

Ovšem že se firma ne-
orientuje jen na současnost, 
ale má i své vize do bu-
doucna. Dvěmi takovými 
vizemi je zůstat nadále 
významným regionálním 
výrobcem i zaměstnava-
telem a uspět se svým vý-
robkem Crusader (svislý 
soustruh). 

Předsavujeme vám: MODIKOV
Modikov nejsou jen čísla, směrnice a řády, 

ale i 85 spokojených zaměstnanců, kteří mají 
stabilní zázemí. Firma dbá na to, aby se zde 
cítili co nejlépe. Apelujeme proto na ty, kteří 
mají zájem pracovat ve strojírenství, přede-
vším však na frézaře, soustružníky, brusiče 
či technology a chtěli by se neustále rozvíjet, 
aby přišli a rozšířili řady našich spokojených 
zaměstnanců.

(aš)

Bude tomu již rok, co se město rozhodlo 
pro výstavbu chráněného bydlení, které je mezi 
lidmi spíše známé jako „dům s pečovatelskou 
službou“. Myšlenka minulého vedení radnice 
byla dobrá, a tak nestálo nic v cestě tomu, aby 
město o státní dotaci pro tento účel požádalo. 
Tehdejší Zastupitelstvo města Hulína dokonce 
o tomto záměru rozhodlo. Hulínu svitla naděje 
na třicet nových bytů a tehdejšímu starostovi 
města Jaroslavu Čumpelíkovi záleželo na tom, 
aby tento záměr dotáhl do konce.

„Poměrně složitou agendu jsme zvládli 
do ledna 2006,“ řekl Hulíňanu Zdeněk Váňa, 
vedoucí investičního odboru MěÚ Hulín. 
„Po složitých peripetiích naši žádost nakonec 
Ministerstvo pro místní rozvoj v prvním kole 
zamítlo, a protože jsme nechtěli boj o dobrou věc 
vzdát, pokračoval Jaroslav Čumpelík v tvrdém 
souboji se státními úředníky. Ten jsme nakonec 
vyhráli a získali ministerskou výjimku. Zařazení 
našeho záměru do dotačního titulu ve výši 24 
mil. korun bylo korunováním celého našeho 
snažení,“ řekl. 

Další kolo přípravy podle Zdeňka Váni spo-
čívalo v zajištění výběrového řízení na dodava-
tele stavby a poskytovatele úvěru. Všechny tyto 
náročné úkony se podařilo městu zvládnout, a tak 
přišla řada na závěrečný akt, jímž bylo odsouhla-
sení podpisu smluv Zastupitelstvem města.

Úkol pro nové zastupitelstvo

„O tom už ovšem rozhodovalo nově zvolené 
zastupitelstvo,“ připojil se k vyprávění Zdeňka 
Váni starosta Hulína Mgr. Roman Hoza. „Za-
stupitelé zhodnotili tento záměr s přihlédnutím 

Zastupitelé se rozhodli výstavbu chráněného bydlení odložit na neurčito

Třicet nových bytů se stavět nebude

na celkovou finanční situaci 
města, a také s ohledem 
na sankce, které našemu 
městu hrozí z kauzy Pila 
Rajnochovice.“ (O té jsme 
čtenáře Hulíňanu zevrubně 
informovali v minulém čísle 
Hulíňanu - pozn. redakce.)

Jednání zastupitelstva, 
které si vzalo za úkol ro-
zetnout tento Gordický 
uzel, bylo rušné a nastolo-
valo hodně oprávněných 
otázek. Poprvé za svého 
působení na postech za-
stupitelů mohli svůj názor 
i prozíravost předvést také 
nově zvolení zastupite-
lé, kteří se s celou problematikou jen začali 
seznamovat. Nutno říci, že i oni, stejně jako 
zastupitelé, kteří na svých postech působili již 
v minulém funkčním období, se svého úkolu 
zhostili dobře. Rozhodli opravdu moudře: 
Nepodepsat ani jednu ze smluv, které byly pod-
mínkou k zahájení výstavby. Co z toho plyne? 
„Město přijde o třicet nových bytů,“ řekl 
místostarosta Petr Polák, který, stejně jako 
starosta Roman Hoza, přibližně před rokem 
jako zastupitel města tento záměr schválil. „To 
byla ovšem zcela jiná situace. Nejde tu tedy 

v žádném, případě o to, že bychom nové byty 
pro občany našeho města nechtěli,“ ujistili nás 
shodně starosta i místostarosta. „Jde především 
o to, abychom si na svá bedra nevzali něco, co 
bychom nakonec nebyli schopni zaplatit a co 
by dlouhodobě a výrazně zatížilo rozpočet měs-
ta,“ uzavřel starosta a nevyloučil, že město od 
tohoto záměru úplně neupouští. „Věříme tomu, 
že jakmile se celá situace kolem Pily vyjasní, 
k projektu se vrátíme.“

 
(aš)
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Včera a dnes - tak nějak bychom mohli 
pojmenovat výsledek našeho snažení ve věci 
přípravy projektů na restaurování kulturních pa-
mátek na území města Hulína. Jak už jsme čtenáře 
Hulíňanu informovali v předešlých číslech mě-
síčníku, z Fondu kultury Zlínského kraje jsme pro 
tento záměr získali účelové neinvestiční dotace 
v celkové výši 250 000,- Kč. Do projektu byly za-
hrnuty čtyři kulturní památky. Město Hulín mělo 
jako příjemce těchto dotací povinnost předložit 
poskytovateli - odboru kultury a památkové péče 
Zlínského kraje - doklady o řádném vyúčtování 
restaurování, a to nejpozději do 1. 12. 2006. Tento 
termín se nám podařilo v předstihu dodržet, a tím 
byly dotace v plné výši vyčerpány. Připomeňme, 
že na celé akci se město podílelo finanční částkou 
ve výši 305 000,-Kč. 

Jako první se dočkalo slávy pískovcové Sou-
soší Kalvárie se sochou sv. Vendelína na Záhlinic-
ké ulici pocházející z období baroka - poloviny 
18. století. Tato památka je zapsaná na Ústředním 
seznamu kulturních památek ČR, proto veškerý 
restaurátorský zásah podléhal schválení Ná-
rodního památkového ústavu Brno, pobočka 
Kroměříž. Sousoší bylo značně znečištěno, hrany 
římsy a nároží bloků byly mechanicky poškozené 

Památky včera a dnes

a celé jej poznamenala značná hloubková koroze. 
Tato rozsáhlá poškození byla odstraněna, sousoší 
vyspraveno a chybějící materiál doplněn. Navr-
hovali jsme ve snaze oživit jej zvýraznit nápis 
na středovém zrcátku, ale NPÚ nám tuto úpravu 
nepovolil. Kolemjdoucí si zajisté už všimli, že 
v okolí sousoší bylo odstraněno původní oplocení 
a přibyl u něj pískovcový schod. Zavděk musel 
vzít i smrk, jelikož byl v těsné blízkosti sousoší 
a znečišťoval památku kapající pryskyřicí. Jeho 
kořeny byly navíc hodně plytké a hrozilo, že se 
strom vyvrátí a poškodí statiku sousoší. 

Současně s restaurováním Sousoší Kalvárie 
se sochou sv. Vendelína probíhaly restaurátorské 
práce na pískovcovém kříži na hřbitově v Hulí-
ně. Kříž je z jemnozrnného pískovce a jak nám 
sděluje nápis na zadní straně soklové části „Tento 
sv. Kříž věnovala obec L. P. 1897“. Tato památ-
ka není zapsána na ÚSKP, takže jsme v tomto 
případě mohli použít libovolné barevné prvky 
a dozdobení. Kříž byl značně znečištěn voskem 
z použitých svící a socha Bohorodičky byla ne-
odborně natřená barvou. Statika narušená nebyla, 
takže veškeré práce směrovaly k očištění kříže 
a k doplnění drobných defektů. Barvy ze sochy 
Bohorodičky byly odstraněny až na původní 

pískovec a na soše bylo provedeno jemné zlacení. 
Abychom zabránili zvyklostem klást svíčky na 
kříž, doplnil jeho okolí kovaný plot. 

Z celého restaurování se snad nejvíce vyda-
řila obnova patrně barokní kaple sv. Anny, která 
se objevila na vojenských mapách již v roce 
1764. Byť tato kaple není zapsána na ÚSKP 
ČR, je naším cílem zapsat ji do tohoto seznamu. 
Rekonstrukcí proběhla pouze vnější část kaple, 
včetně renovace nádherných dveří s kováním. 
Ve vnitřní části byl zatím proveden malířský 
průzkum. Opravu střechy jsme již objednali, a tak 

- pokud nám bude přát počasí - započneme s ní 
ještě letos. K menším změnám došlo i v okolí 
kaple. Bylo nutné vykácet kaštan po levé i po 
pravé straně, aby se kaple prosvětlila a provětrala. 
Asi ve vzdálenosti jednoho metru od fasády kaple 
jsme vysázeli živý plot, abychom ji uchránili od 
znečištění projíždějícími auty. Příští rok plánu-
jeme úpravu jejího okolí. 

Poslední restaurátorský zásah byl započat 
na soše sv. Jana Nepomuckého, která má v sou-
časnosti své místo za ohradní zdí kostela. Tato 
památka je zapsána na ÚSKP ČR, a protože ji plá-
nujeme přemístit, práce pozdrželo „papírování“. 

(Pokračování na straně 7)
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(Dokončení ze strany 6)

Budeme je muset rozdělit do dvou etap, 
neboť socha je značně poškozená. V této chvíli 
„odpočívá“ v restaurátorské dílně a průběžně se 
na ní pracuje. Na novém místě a v plné kráse ji 
spatříte již v květnu 2007. 

Péče o památky ovšem těmito počiny ne-
končí. V příštím roce bychom chtěli pokračovat 
v restaurování dalších, ale bude záležet na tom, 
zda se nám opět podaří připravit kvalitní projekt, 
který je podmínkou poskytnutí dotací. O tom, jak 
se nám v tom bude dařit, vás budeme samozřejmě 
průběžně informovat. 

Děkujeme akademickému sochaři a restau-
rátorovi Mgr. A. Josefu Petrovi z Tlumačova, 
který svým citlivým přístupem zachoval ráz 
těchto památek a obnovil v nich zašedlé kouzlo 
minulosti. 

Zdena Drexlerová

Hulínský jarmark provázela v pátek 1. pro-
since opravdová předvánoční atmosféra. Vůbec 
nebylo překážkou, že se na náměstí sešli i pro-
dejci (a bylo jich na padesát) se stánky, jejichž 
sortiment měl k tomu výsostně vánočnímu 
daleko. Na své si ale rozhodně přišli všichni. 
Nechyběly sladkosti, tradiční perníky, vánoč-

S vůní Vánoc
ní ozdoby, proutěné zboží, hračky či sýry... 
Našlo se zde i něco pro hospodyňky - záclo-
nami počínaje a bačkorami pro babičku konče.  
Když odbila 16. hodina a pomalu začala nad 
Hulínem padat tma, rozsvítil se vánoční strom, 
který letos přivezli z Bílan. Po krátkém pozdra-
vení starosty Romana Hozy s občany přišel na 
řadu kulturní program žáků ZUŠ. Zpěv, hudba 
a výborná nálada provázely předvánoční chvíle, 
které tentokrát odstartovala skupinka čertů a an-
dělů s moudrým Mikulášem. Dětem blikaly rudé 

rožky poháněné monočlánky, které byly 
také jednou z trofejí získanou u prodej-
ního stánku, ústa měly ulepené od tu-
reckého medu, perníků a lízátek a vůbec 
se jim nechtělo domů. Prskavky zářily 
jako dětské oči, jen mámy měly strach, 
aby nepropálily dětem bundičky. Tátové 
pozbyli pár peněz, ale zjevně nelitovali, 
neboť projít jarmarkem a neutratit nic by 
bylo na pováženou... Ten večer nakonec 
uzavřel ohňostroj, na který popravdě 
Hulíňané nejsou zvyklí. Těm, kteří by 
snad spílali, že „vystřílet peníze“ do 
vzduchu je přinejmenším nerozumné, 
jediný vzkaz: Peníze na ohňostroj, který 

město vyšel na 5 a půl tisíce korun, si vydělala 
radnice na poplatcích, které utržila od prodejců 
za umístění stánků na veřejném prostranství. Inu 
- proč neudělat radost dětem? Alespoň s blížícími 
se svátky.

(aš)       

Ve středu 22. listopadu by sálem Kulturního 
klubu nepropadl špendlík. Děti MŚ a školáci 
z prvního stupně nespustili z pódia oči. Zpěvák 
Pavel Novák, idol dívek z doby šedesátých let, 
se s kytarou v ruce dal do zpěvu, ba i do tance. 
Děti tleskaly, zpívaly a odpovídaly na jeho otázky 
všeho druhu, neboť tento program byl jakýmsi pel-
-melem všech předešlých, se kterými do Hulína 
kdy přijel. 

Všichni vědí, že Pavel Novák to i jako autor 
s dětmi umí. Za jediné dopoledne se ve dvou vy-
stoupeních sešel se všemi malými dětmi z města, 
ba dokonce i z Pravčic.

Když už kapela balila bedny odpověděl nám 
například i na to, zda se mu nestýská po dospělých 
divácích a kteří že jsou z jeho pohledu lepší? 
„Nestýská se mi, vždyť já pořád ještě zpívám i pro 
dospělé publikum, ale děti, ty já mám ze všech 
nejraději. Když vstoupíte na pódium a před vámi je 
dětské publikum, musíte si dát velmi záležet na tom, 
aby byl váš projev upřímný. Děti prokouknou kaž-
dičkou přetvářku a lež. Musíte před ně předstoupit 

Pavel Novák zpíval dětem

se srdcem na dlani,“ řekl a potvrdil informaci, že 
je původním povoláním učitel. Učil sice jen krátce, 
ale jak říká „studoval jsem učitelství pro střední 
školy v Olomouci a učil jsem za tu krátkou dobu 
jak na střední, tak i na základní škole. K dětem 
mám odjakživa hezký vztah,“ vyznal se.

Má tři děti - dva syny a dceru - a ti jej již učini-
ly dědečkem. Má pět vnoučat a ve svých 
62 letech si umí užívat nejen blízkých, ale 
hlavně klidu a pohody na chalupě v Jese-
níkách. „Jezdím tam rád a když necestuji 
po republice, jsem tam prakticky pořád,“ 
říká muž, který si uprostřed lesa „nabije 
baterky“ a plný energie jde dál. Bydlí 
v Přerově a koncertovat jezdí po celé 
České republice. Šňůry za diváky táhne 
se svou kapelou obvykle až do pátku a na 
víkend se opět vrací domů. Píše písničky, 
texty, nahrává, vydává knížky. Na pódiu 
z něj sálá nefalšovaně dobrá nálada. Na 
otázku, zda mu přece jen není trochu 
líto, že už jsou doby popularity, světel 

reflektorů a hledáčků kamer dávno pryč, odpoví: 
„Kdepak líto, člověk se musí naučit stárnout.“ 

Možná právě toto Novákovo umění ve spojení 
s mladým publikem mu dává sílu jít pořád dál 
a opravdově se těšit z práce.

Alžběta Škarpichová
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STARÉ POHLEDNICE do roku 1945 koupím. Tel. 608 420 808

Ve výtvarné soutěži tematicky zaměřené na 
zimu „Chumelí se, chumelí“ získala 1. místo 
Veronika Bubelová, 2. místo Kristýna Pivodová  
a 3. místo Barbora Žiaková.

Děkujeme paní učitelce Evě Svobodové 
a žákům 3. C ZŠ Hulín a připomínáme, že ceny 
pro vítěze jsou připraveny v knihovně. Knihov-
nice připravily řadu dalších zajímavých akcí. 
Jednou z nich byla beseda Zikmund a Hanzelka 
v poslední listopadový pátek se sešlo v knihovně 
hodně zájemců o povídání PhDr. Karla Pavliští-
ka - ředitele Nadace Z+H v Muzeu jihovýchodní 
Moravy ve Zlíně. V roce 1947 se Zikmundovi 
i Hanzelkovi podařilo splnit studentský sen - 
cestovat. Na svůj projekt získali od automobilky 
Tatra osmiválcový automobil Tatra 87 a vydali 
se do Afriky a Jižní Ameriky. Procestovali také 
Asii, Austrálii a Oceánii.

že na ty zlobivé čeká díra do pekla, nikdo ji toho 
dne doopravdy nespatřil. Děkujeme sponzorům 
TOS Hulín, R. Jelínek.

ČAS VÁNOČNÍ u nás i v Evropě - to bude 
povídání o Vánocích a vánočních zvycích. Přijď-
te do dětského oddělení knihovny 21. prosince 
ve 13 hodin. Se spisovatelkou o knížkách si mů-
žete povídat v pátek 26. 1. 2007. Na 17. hodinu 
přijala pozvání spisovatelka Klára Janečková, 
rodačka z Bystřice pod Hostýnem. Je autorkou 
knih Zrada, Manželské okovy, Osudová posed-
lost a Prokletý původ.

Městská knihovna pořádá výtvarnou a lite-
rární soutěž Stromeček přání. Děti, píšete rády 
příběhy, povídky a básničky? Přejete si něco? 
V knihovně na vás čeká kouzelný STROM 
PŘÁNÍ, takže až do konce prosince můžete 
nosit do knihovny svá přáníčka, příběhy a básně. 
Moc času vám už nezbývá, tak nezapomeňte, že 
některé povedené práce zveřejníme v jednom 
z dalších čísel Hulíňanu.

Furch Vincent - Sé-
piové malby, Reimanová 
Nataša - Dopisy po nebi, 
Navara Luděk - Příběhy 
železné opony 1,2, Ro-
berts Nora - Modrá Jiřina, 
Prvorozená, Modrý záliv, 
Černá růže, Červená lilie, 
Wood Barbora - Poslední 
šamanka, Dům vzpomí-
nek, Small Beatrice - Ne-
bezpečná svůdnice, Má 
čarodějka, Steel Danielle 
- Strážný anděl, Zázrak, 
Chadwick Elizabeth - 
Stíny a pevnosti, Cham-
berlain Diane - Půlnoční 
zátoka, Ryan Charles 
- Operace Fénix, Borská 

Ilona - Kdo zachránil jeden život, Keleová - Va-
silkovová Táňa - Cukr a sůl, Květiny pro Lauru, 
Deaver Jeffery - Pekelná kuchyně, Fielding Joy 
- Panenka, Řekni, kde ji najdu, Denker Henry 
- Robert, můj syn, Hooper Kay - Hnízdo strachu, 
Howard Linda - V náručí snů, Breton Barbara 

- Na druhý pokus, McCullouch Colleen - Andí-
lek, Michora Zdeněk - Český Honza, Lorencová 
Jana - Krvavé oleje, Folltt Ken - Sněžná slepota, 
Siegel James - Spirála zla, Janouchová Kateřina 
- Nejbližší, Štaidl Ladislav - Desátý klíč, Ry-
chetníková Hana - Komik se smutnýma očima, 
Bradford Barbara Taylor - Nečekané požehnání, 
Hofmann Corinne - Zpátky z Afriky, Shledání 
v Barsaloi, Smith Wilbur - Nářek vlků, Triumf 
slunce, Cole Martina - Smyčka, Ludlum Robert 
- Amblerova výstraha, Herbert Frank - Cesta 
k Duně, Clark Mary Higgons - Pod rouškou 
noci, Johnston Joan - Cena za lásku, Collins 
Jackie - Milenci a mstitelé, Thiemeyer Thomas 
- Kamenné oko, Obermannová Irena - Deník 
šílené manželky, Francis Dick - Rozkazem, 
McClure Ken - Minulé životy, Cibula Václav 
- Kateřina Neumannová, Kříženecký Jaroslav - 
Všechno je jenom jednou, Mrva Vlastimil - Ještě 
jsme vám chtěli říct, McNaught Judith – Ztrácím 
tě, lásko, Deveraux Jude - Ostrov divokých snů, 
Holubová Eva - Pravdu, prosím!

Překvapení v podobě nových knih pro děti 
a mládež pod stromečkem v knihovně.

Můžou se těšit na nové příběhy Alice a Dóst 
dobrý………….., Čtyři a půl kamaráda, Nápady 
darebáka Davida, Amélie divočí, Poník tropí 
hlouposti a spoustu dalších krásných knížek.

Úterý od 26. 12. - ZAVŘENO
Čtvrtek 28. 12.  8.30 do 12.00 h.
 12.30 do17.00 h.

Oddělení pro dospělé
Pátek 22. 12.  8.30 do 12.00 h.
 12.30 do 17.00 h. 
Středa 27. 12.  8.30 do 12.00 h.
 12.30 do 17.00 h.
Pátek 29. 12.  8.30 do 12.00 h.
 12.30 do 17.00 h.

Zakázkové krejčovství a prodejna Švadlenka Hany Kvapilíkové
přeje svým zákazníkům šťastné Vánoce a úspěšný nový rok 2007.

Hulín, Jiráskova 1319

Řádková inzerce:

Ze své tříleté cesty, která nesporně předsta-
vovala vynikající výkon, napsali Z+H množství 
článků, knížek, cestopisů a natočili několik 
filmů. Karel Pavlištík seznámil své posluchače 
s životními zkušenostmi a jinými zajímavostmi 
související se Z+H. Dvanáctý prosinec byl 
dnem, kdy ve spolupráci s hulínským Svazem 
žen uspořádala knihovna předvánoční pořad 
„Jak se zdobí perníčky“. Předvedla a poradila 
Anna Navrátilová v dětském oddělení knihov-
ny. Ti, kteří se chtěli něčemu přiučit, si ovšem 
museli již upečené perníčky přinést s sebou. 
Mikulášské povídání o historii svátku Mikuláše, 
bylo spojené se soutěžemi a kvizy připravila 
knihovna v oddělení pro děti na 5. prosince. 
Zlobivé děti čert postrašil, ale aby nedošlo 
k velkému pláči, hodný Mikuláš zas potěšil. 
Hodné děti dostaly odměnu a ač čert pohrozil, 

do knihovny
Okno

Známe vítěze soutěže 
„Chumelí“

Připravujeme:

Pozor soutěž!

Nové knihy pro dospělé:

Pro děti:

Výpůjční doba 
o Vánocích v oddělení 

pro děti a mládež

Příjemné prožití svátků vánočních 
a hodně úspěchů v novém roce 

přejí nejen svým čtenářům 
knihovnice.
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Kulturní klub Hulín za podpory Evropské unie (EROF), České republiky 
(MMR) a Zlínského kraje zřídil v rámci „Projektu rozšíření internetu do 
knihoven“ ve Zlínském kraji MÍSTO S VEŘEJNĚ PŘÍSTUPNÝM IN-
TERNETEM. Najdete jej jak v Městské knihovně Hulín, tak v klubovně 
Kulturního klubu.

• Středa 27. 12. v 15 hodin:
UZLOVÁNÍ s HASIČI

• Sobota 31. 12. v 16 hodin:
VESELÉ SILVESTROVSKÉ PROMÍTÁNÍ V LETNÍM KINĚ
Zastavte se při své odpolední silvestrovské procházce v areálu letního 
kina! Uvidíte směs grotesek a pohádek nejen pro nejmenší. Vstup zdarma, 
občerstvení zajištěno.

Pozor novinka
Sobota 31. 12. ve 20 hodin v klub baru:
RODINNÝ SILVESTR 
Tradičně netradičně v klubu pro rodiče s dětmi disko VLÁDI MÁDRA. 
Vstupné pouze v předprodeji.

Všem občanům Hulína přejeme příjemné prožití svátků vánočních a v novém 
roce 2007 hodně zdraví, spokojenosti a pracovních úspěchů. Všem, kteří nám 
v průběhu roku pomáhali a navštěvovali Kulturní klub a Letní kino, děkujeme. 
Doufáme, že zájemců o kulturní pořady přibude, a proto se již nyní těšíme na 
vaši účast a podporu kulturního dění v našem městě v roce 2007.
Pracovnice Kulturního klubu Hulín

Připravujeme v lednu 2007
• Sobota 6. 1.:
SPOLEČENSKÝ VEČER ČSŽ Hulín 

• Sobota 13. 1. ve 20 hodin:
Orel a místní organizace KDU-ČSL pořádají FARNÍ BÁL.

Kulturní pozvánky

• Neděle 14. 1. ve 14 hodin: 
KARNEVAL PRO DĚTI - pořádá SVČ Hulín

• Sobota 20. 1. ve 20 hodin:
HASIČSKÝ BÁL

• Neděle 28. 1. ve 14 hodin:
DĚTSKÝ PLES pro všechny mladé dámy a pány. Pestrý program, bo-
hatá tombola a další překvapení. Diskotékou provází Procházka z rádia 
Apollo.

• Středa 17. 1. 2007 v 18.30 hodin:
Komedie divadelního souboru D6K Holešov JEŠTĚ JEDNOU, PROFE-
SORE. Autor: Antonín Procházka. Režie: Jiří Kašík - člen DSDK Kroměříž. 
Hru rozehrává nepraktický, poklidně ženatý vysokoškolský profesor. Je 
zcela ponořený do života svých literárních hrdinů a jaksi mu mezi prsty 
uniká skutečný život. Chce si ho zpestřit, ale na milostné pletky s roz-
dychtěnými studentkami si netroufá. Je to komedie plná zápletek, omylů, 
nedorozumění, situací plných báječného humoru, ale i jemné romantiky a 
smutku, protože všechno jednou končí. I když, kdo ví ...

• Nenechte si ujít!
Sobota 17. 2. v 19.30 hodin: 
TO NEJLEPŠÍ OD SCREAMERS. Vystoupení travesti skupiny. Nenechte 
si ujít jedinečnou příležitost podívat se, že i z muže se dá udělat krásná 
žena, které nejedna dáma závidí ladné pohyby. Přijďte se pobavit i vy  
s travesti skupinou SCREAMERS z Prahy.
 
• Čtvrtek 15. 3. v 19 hodin:
EVA a VAŠEK
S nejslavnějším hitem Bílá orchidej a spoustou dalších pohodových písní 
k vám přijedou známé televizní hvězdy.

Více informací na www.kkhulin.cz.

„Dívej se na mě“ - to byl název výstavy 
fotografií Ladislava Podhorského, kterou nabízel 
návštěvníkům od pondělí 20. až do soboty 25. 
listopadu Kulturní klub Hulín. Na vernisáž, jejíž 
součástí byla videoprojekce autora, přišli diváci 
všech věkových skupin. Divácký zájem byl 
velký, a tak projekci na filmovém plátně autor 
v pátek 24. listopadu zopakoval.

„Dobří holubi se vracejí,“ začal své vyprá-
vění hulínský učitel ruského a anglického jazyka 
a historie Ladislav Podhorský. „S manželkou 
jsme léta učili v Babicích a i v našem případe se 
potvrdilo toto staré známé přísloví. Do Hulína 
jsme se oba vrátili.“ 

Jak se učitel dějepisu a cizích jazyků může 
dostat k fotografii? Cesty jsou mnohdy klikaté 
a nejinak tomu bylo u té, po které šel L. Podhor-
ský. „Měl jsem 14 roků, když jsem poznal jednoho 
tátova kolegu, který dělal černobílé fotografie. 
Díval jsem se na něj a asistoval mu při vyvolávání 
fotek v koupelně… Když mi bylo patnáct, chytla 
mě ta vášeň natolik, že jsem u ní zůstal dodnes. 
Když to shrnu - jsem opravdový samouk.“

Jeho prvním fotoaparátem byl Pionýr a dle 
vzoru svého učitele i on doma obsadil koupelnu. 
„Tehdy nebyly misky na vyvolávání,“ vzpomíná 
s úsměvem. „Vypomohly ty bakelitové, které se 
používaly na svačiny.“ 

Dobří holubi se vracejí

Za ta léta se samozřejmě ochotně přizpůso-
bil nové, soudobé technice. Intenzivně ovšem 
fotografuje až posledních osm roků. Převážně 
krajinu, přírodu ve všech jejich neopakovatelných 
podobách, zátiší… Ač svého času zkusil i portrét, 
ale ten jej tolik neokouzlil. „Člověk potřebuje na 
fotografování klid. Mám rád fotografování o sa-
motě. Miluji okamžiky, kdy mě nikdo nevyrušuje, 
kdy se mohu na fotografování zcela soustředit,“ 
svěřuje se fotograf. 

Ze záběrů, které na výstavě prezentoval, to 
je znát. Z barevných, světlem protknutých fotek 
přímo čiší duch okamžiku.

Ladislav Podhorský je členem PENTAX 
klubu u Kolína. Scházejí jednou v roce a takováto 
setkání bývají přátelskými výměnami zkušeností 
či pohledů na toto umění.  

Od Pionýra k Pentaxu je cesta dlouhá. Ny-
nější fotoaparát dokáže zachytit objekty Ládi 
Podhorského v takové ostrosti, že lidské oko 
padesátníka, který už potřebuje i na četbu novin 
brýle, může jen závidět. 

Alžběta Škarpichová         

V obřadní síni Městského úřadu se v pondělí 
11. prosince vedení radnice sešlo s dobrovolnými 
dárci krve. Jarmila Hrabalová, Marek Sovadina 
a Jiří Filipčík darovali krev již po padesáté, Ja-
roslav Vilímek po šedesáté, Josef Zimmermann 
po sedmdesáté a Pavel Andrejší již má za sebou 
dokonce osmdesátý odběr krve na Transfúzní sta-
nici Nemocnice v Kroměříži. Za jejich nezištnou 
pomoc lidem jim starosta Mgr. Roman Hoza a mís-
tostarosta Petr Polák poděkovali květinou i darem, 
které jsou jen zlomkem projevu vděčnosti za to, co 
pro své bližní tito vzácní občané Hulína dělají.  

Čestní dárcové, díky



Hulíňan

10

Školní sport žije tak trochu ve stínu výkon-
nostního sportu provozovaného v tělovýchov-
ných jednotách. Našim cílem je, aby vznikla síť 
organizačních subjektů, které zajistí co největší-
mu počtu dětí optimální sportovní vyžití. 

Snažíme se vytvářet základní článek tělový-
chovného procesu. Zajistit kromě povinné školní 
tělesné výchovy další aktivity jako jsou kroužky 
a oddíly při škole. Na ně pak může navazovat 
nebo si vybírat výkonnostní sport. Snažíme se 
získat pro sportovní práci trenéry a cvičitele bez 
nároku na odměnu (většinou se jedná o učitele), 
proto si vážím této práce a chci poděkovat všem, 
kteří s námi spolupracují.

Školní sportovní klub = záruka správně využitého času našich dětí

Předvánoční zamyšlení
Nabízíme dětem základní tělovýchovné 

vyžití levně, dostupně, a přitom na odpovídající 
úrovni, což se nám snad daří. V současné době 
funguje v našem Školním sportovním klubu 9 
oddílů (kondiční cvičení, volejbal, pohybové hry 
I a II, sportovní gymnastika, košíková, taneční), 
které sdružují přes 140 dětí. 

Je asi zbytečné předkládat statistiku okres-
ních a okrskových či školních soutěží. Uveďme 
jako příklad jen školní přebor florbalu, sálové 
kopané či přehazované. To všechno samozřej-
mě s tím, že se při nich, stejně jako při dalších 
akcích, lze potkat s dětskou radostí i slzička-
mi, s dramatickými zápasy, dobrými výkony, 

pěkným počasím, rozdanými diplomy, poháry 
a cenami.

Právě v těchto dnech se konaly mikulášské či 
vánoční turnaje (soutěže), které budou vyhodno-
ceny s koncem pololetí nebo školního roku.

 
A tak si nadělme v tomto předvánočním 

období dárek v podobě radostných sportovních 
zážitků a spokojených dětí, které tráví správně 
svůj volný čas.

Předsedkyně Školního sportovního klubu 
Mgr.Hana Fuksová

Na podzim letošního roku se v rekreačním spor-
tu registrovalo celkem 379 cvičenců a převážně to 
byly děti, které sportují v sportovních kroužcích ško-
ly. Oddíl rekreačního sportu SK Spartak Hulín tvoří 
menší část těchto cvičenců a během posledního roku 
se omezil na cvičení žen, seniorek a dorostenek. Nej-
oblíbenějším zůstává pořád aerobik s vedoucí cviči-
telkou Martinou Richterovou, která je také členkou 
výkonného výboru. Další cvičitelky aerobiku jsou 
Veronika Mikulíková, Eva Chocholáčová a Petra 
Pallová. Gábina Sigmundová se momentálně věnuje 
svým mateřským povinnostem. Je na rodičovské 
dovolené. Pokud by se mezi čtenářkami Hulíňanu 
našly další zájemkyně o tento sport, jsou zvány. 
Cvičební hodiny jsou v sokolovně vždy v pondělí ve 
20 hodin, v úterý v 19.30 a ve čtvrtek ve 20 hodin.  
Dalším oblíbeným způsobem rekreačního spor-
tování jsou pohybová cvičení žen - seniorek pod 
vedením Drahomíry Skaličkové v sokolovně každé 
úterý od 18 hodin. 

Rekreační sport je pořád v kurzu
V gymnastickém sále ZŠ cvičí pod vedením 

Boženy Knotkové cvičenky jógu - každý čtvrtek 
v 17.30 hodin.

Oddíl rekreačního sportu už léta vede 
Ing. František Horáček. Pamětníci si zajisté vzpo-
menou na jeho působení v gymnastickém oddílu, 
jenž svého času dosahoval vynikajících výsledků 
dokonce i v krajských soutěžích. 

Jak na rekreační sport vzpomíná dnes? 
„Moje vzpomínky na organizovanou tělo-

výchovu sahají do roku 1960, kdy jsem začal 
docházet do cvičení gymnastiky žáků a dorosten-
ců. Nestorem tohoto sportu byl gymnasta tělem 
i duší Bedřich Rozsypal, pozdější dlouhodobý 
náčelník základní rekreační tělesné výchovy 
(ZRTV). Pod jeho vedením vyrostla generace 
bratří Šebíků, Žůrků, Zapletalů z Pravčic a další. 
Tím, čím byl pro muže Beďa, byla pro ženy Jiřina 

Nehodová, později Eva Plačková a dnes Božena 
Knotková. Tito vedoucí byli spolu s funkcionáři 
Spartaku Hulín F. Gürtlerem, V.Vlčkem a mnoha 
dalšími garanty úspěchů hulínských cvičenců na 
místních akademiích, nácvicích a vystoupeních 
na okrskových, okresní, krajské ba dokon-
ce i celostátní spartakiádě. Většina přímých 
účastníků těchto sportovních i společenských 
akcí na období šedesátých až devadesátých let 
ráda vzpomíná. Byla to doba, kdy masovost 
všeobecné tělovýchovy byla nejrozšířenější. Bylo 
to dáno také společenským klimatem a v ne-
poslední řadě dobrým základem, který položili 
hulínští Sokoli a Orli v předválečném období.  
Dnes je stav rekreačního sportu odrazem osobních 
zájmů a nových priorit společenského života. 
Proto bych rád poděkoval všem současným cvi-
čitelkám a cvičenkám za udržování tělovýchovné 
tradice v SK Spartak Hulín,“ řekl Ing. František 
Horáček.

Na letošním podzimním Okresním přeboru 
gymnastek v Hulíně, o kterém jsme naše čtenáře 
informovali v minulém čísle, závodilo 24 děvčat 
z Hulína - z toho své první zkušenosti sbíralo 
i 11 dívek z letošní přípravky. Tentokrát naše 
závodnice získaly 4 medaile. Stříbro vybojovala 
zkušená Tereza Černá, bronz přidaly ve svých ka-
tegoriích Kateřina Žůrková, 
Nikol Hejníková a Kristýna 
Rusinová.

Memoriál Petra Poly 
v Chropyni byl 2. 12. posled-
ním závodem letošního roku. 
Naše úspěšné gymnastiky 
v konkurenci výborných zá-
vodnic z velkých oddílů jako 
jsou TJ Pozemstav Prostějov, 
TJ VOKD Ostrava - Poruba, 
TJ Sokol Moravská Ostrava, 
ŠK Uherský Ostroh, SK 
Přerov a TJ Chropyně získa-
ly tato umístnění: Kateřina 
Žůrková 11. místo, Michaela 
Rozsypalová 12. místo, Nikol 
Hejníková 12. místo a Kristý-
na Rusinová 8. místo.

Okresní přebor byl medailový

V pondělí přišel na trénink Mikuláš a kromě 
rozdělování dárků rozdělil i ceny pro nejúspěš-
nější závodnice Gymnastického klubu v letošním 
roce. Zúčastnili jsme se v letošním roce celkem 
osmi závodů. Celkově nejlepší závodnicí s po-
čtem 307 bodů se stala Terezka Černá. Na druhém 
místě se umístila Kristýna Rusinová s 271 body 

Úspěšné gymnastky.

Mikuláš Čerchmantů společně s andělem 
a čertem přišli do Hulína už v pondělí 4. prosin-
ce. Sál Kulturního klubu se zaplnil zvláště těmi 
nejmenšími, kteří už nemohli dospat. Nejkrásněj-
ší byl anděl se stříbrnou hřívou. Co by správce 
počítačové sítě MěÚ s tím andělským obličejem 
za takovou, třebas i ne stříbrnou, hřívu na hlavě 
dal! (Již mnoho let vystupuje s Čerchmanty právě 
v této roli, pozn. redakce.) Od první chvíle jej čert 
pořád zlobil, zato děti byly hodné. Soutěžily jako 
o život, skotačily a tančily v rytmu diskotéky 
až do příchodu Mikuláše. Ten se, nakonec jako 
každý rok, nenechal zahanbit a přivezl spoustu 
dárků. Dostalo se na všechny, ač drobečků se toho 
odpoledne v klubu sešlo kolem sto čtyřiceti.    

Čerchmanťácká nadílka

a třetí místo vybojovala Michaela Rozsypalová, 
která získala za celý rok 223 bodů. Mezi letošní 
přípravkou vyhrála Veronika Vlčáková. 

Celkové pořadí všech třiceti závodnic nalez-
nete na internetových stránkách: 
http://gymnastikahulin.gringo.cz.

Trenéři
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Zlínský kraj vyhlásil v březnu podprogram 
pro střediska volného času, na který vyčlenil 
4 mil. 900 tis. korun. Naše zařízení podalo 
projekt na vybudování multimediální učebny 
přístupnou široké veřejnosti. Projekt byl úspěšný 
a SVČ získalo 300.000,- Kč od KÚ Zlínského 
kraje na vybavení učebny, 69.000,- Kč uhradilo 
SVČ z vlastních zdrojů.

Ve výběrovém řízení na vybavení učebny 
uspěla firma NWT. V učebně je zabudován 
zpětný projektor, velké plátno,domácí kino, 
připojení na internet a 5 nejmodernějších PC. Po 
zkušebním provozu, který probíhal v říjnu, se tu 
už v říjnu pustilo do práce 5 nových kroužků - 
základy na PC, 2 kroužky grafiky a počítačových 
her. V prosinci SVČ chystá pro mateřské školy 
dárek pod stromeček. Umožní dětem naučit se 
pracovat s počítači. Program „Alík si hraje“, kte-
rý je nainstalován ve všech počítačích, zvládnou 
i ti nejmenší.

„Jsme moc rádi, že se nám tuto učebnu 
podařilo vybudovat, neboť děti se na práci 
s touto technikou velmi těší,“ řekla nám ředitelka 
střediska Milada Jurčíková. Plánujeme využít 
učebnu i na různé počítačové kurzy, o které by 
mohli mít zájem široká veřejnost, která mnoho 
příležitostí pro takovou výuku nemá. Již od ledna 
bychom chtěli zahájit výukovým programem 
pro učitelky MŠ a ZŠ pod názvem „Grafika 
a digitální fotografie“.

V multimediální učebně se věnuje dětem 
Lucie Žourková, která je ve středisku novou 

S novou tváří nové nápady

tváří. Nejenže je v práci s touto 
technikou zkušená (několik let 
pracovala v tiskárně jako grafič-
ka), ale má i grafickou průmys-
lovku a vnesla do života střediska 
spoustu nových nápadů. Děti se 
dodnes například pyšní svým no-
vým tetováním na nejrůznějších 
částech těla, ale nelekejte se, milí 
čtenáři! Šlo o zcela bezbolestné 
„zákroky“. Ty krásné obrázky na 
mladičké kůži jsou jen výsledkem 
zajímavé techniky tetování s Hen-
nou - rostlinným přípravkem, kte-
rý je zcela neškodný a zdravotně 
nezávadný. Za pár týdnů, pokud 
se děti nebudou bránit denní hy-
gieně, se smyje. 

Víkendová akce „DÉCOUPAGE“16. pro-
since byla atraktivním setkáním tentokrát 
převážně maminek, které se rozhodly obohatit 
atmosféru Vánoc ve svých domovech některým 
z vlastnoručně vyrobených dekorací, při níž 
použily ubrouskovou techniku. Sešly se v sobotu 
a pomocí lepidla Herkules a několika pečlivě vy-
braných ubrousků si udělaly krásné dekorace na 
květináče, svítidla, kuchyňské podnosy a jiné. 

Nová pracovnice SVČ s dětmi i s dospělý-
mi dokáže prožít opravdu zábavné okamžiky. 
Vystřihují, modelují, ale hlavně - učí se, neboť 
teta Lucie „kraluje“ výtvarnému kabinetu 
i multimediální učebně. Zasvěcuje také do 

grafiky na počítači - některé děti si už udělaly 
vlastní vizitku.

Dům, v němž Středisko volného času sídlí, 
se mění v domeček plný her a zábavy.. Děti, 
které jej navštěvují, si letos v zimě opravdu 
užijí. Aktivity, které dům připravuje pro letošní 
školní rok, najdete na internetových stránkách 
www.mestohulin.cz. Už nyní se připravují na 
Tradiční dětský maškarní karneval, který bude 
14. ledna 2007. Píšeme o něm v předstihu proto, 
aby se i rodiče mohli připojit k vymýšlení, jakou 
masku na karneval připravit.

A. Škarpichová

Multimediální učebna.

Kombyt Servis, s. r. o. se na letošní zimu 
podle slov svého ředitele Ing. Jaroslava Rosypala 
připravil dobře. Vybavil se nejen strojním zaří-
zením, které je neodmyslitelnou součástí dobré 
zimní údržby, ale má i dostatečnou zásobu posy-
pového materiálu a při velkém množství sněhu 
jej hodlají opět odvážet, jak to bylo v prvních 
měsících tohoto roku.

Město Hulín na konci minulého roku za-
ložilo obchodní společnost, v níž je jediným 
společníkem. Příspěvková organizace se do této 
nové podoby postupně transformovala, což má 

Na zimu jsou připraveni

zajistit zprůhlednění financování služeb městu. 
„Nutno říci, že naše společnost vstupovala do 
„života“ se strojním vybavením připomínajícím 
spíše technické muzeum,“ řekl ředitel a vyjme-
noval celou řadu mechanismů a pomůcek, kte-
rými tento vozový park letos vylepšili. „Nákup 
nové moderní techniky nás stál přes 2 miliony 
korun. Největší investicí byl malotraktor Antonio 
Carraro včetně přídavného příslušenství. Tento 
multifunkční stroj již od léta ve velké míře zajiš-
ťoval sečení trávy se samosběrem a na podzim 
také sběr listí. Pro zimní sezonu je nyní vybaven 
zametacím kartáčem a sněhovou radlicí.“

Pracovníci Kombyt Servisu mohli být v do-
bě uzávěrky Hulíňanu spokojeni. Vždyť teploměr 
ještě na Mikuláše ukazoval 12 stupňů nad nulou 
a předpovědi meteorologů pro nejbližší dny 
žádnou kalamitu nepředpovídali. V těchto dnech 
zajistili předvánoční výzdobu, připravili vánoční 
strom dovezený z Bílan a věnovali se mnoha 
dalším činnostem. O těch i o tom, jak společnost 
funguje, se dočtete v příštím Hulíňanu. 

Vedení společnosti přeje občanům Hulína 
krásné svátky a úspěšný nový rok. 

(aš)  

Šatník hulínské Charity bude od 20. prosin-
ce 2006 až do 8. ledna 2007 uzavřen. Otevírací 
doba je vždy v úterý od 15 do 17 hodin.

Všem spolupracovníkům, dárcům i všem 
čtenářům Hulíňanu přejeme Vánoce naplněné 
radostí, láskou a pohodou a úspěšný nový 
rok 2007.

Pracovníci Charity v Hulíně 

V měsíci listopadu zemřeli 
tito naši spoluobčané:
Pavla Spálovská (1946)
Jarmila Zimčíková (1942)
Marie Bránecká (1922)

„Čas plyne a nevrátí, co vzal,
jen bolest v srdci zanechal.“

Prosím doplnit
????

Charita informuje Vzpomínáme Opustili nás

Dne 2. ledna 2007
uplyne pět let od úmrtí pana

Jaroslava KALÍKA

S úctou a láskou vzpomínají manželka a synové s rodinami.
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Plošná reklama - 1 cm2 - 10 Kč,
opakovaná se slevou. Soukromá řádková inzerce zdarma.

Čertí třída. Nehodní museli slibovat...

Pátý prosinec patří k těm veselejším dnem v ro-
ce. V pavilónku ZŠ Hulín to letos platilo dvojnásob. 
Ač bylo do zvonění na přestávku ještě daleko, ze tříd 
nejmenších školáků se ozývaly výbuchy smíchu, 
chrastění řetězů a jiné podivné zvuky. Jak nás do 
tajů vyučování zasvětila zástupkyně ředitele školy 

Květa Hrouzová, šesťáci se oblékli do čertovských, 
andělských a mikulášských oděvů a třídu po třídě 
obcházeli se seznamy hodných a nedobrých dětí. Ti 
nehodní museli něco Mikulášovi slíbit a nakonec 
všichni společně dostali mikulášskou nadílku. Tu 
připravili rodiče společně s třídní učitelkou. 

Byla i překvapení. Zvláště když tato nadě-
lující družina vešla do třídy a našla tam třebas 
dvacet čertů najednou. V některých třídách se 
do čertovských převleků oblékly nejen děti, ale 
růžky nechyběly ani paním učitelkám. A pak ať 
někdo řekne, že ve škole není legrace!       

Občanské sdružení tělesně postižených i le-
tos připravilo pro své členy zábavné odpoledne 
u vánočního stromečku. Tentokrát jej věnovali 
písničkám Jaroslava Ježka - hudebnímu pásmu 
věnovanému jeho letošnímu jubileu. Nechyběla 

Posezení u hudby

živá hudba, tombola a dobrá zábava. Ti, kteří do 
Kulturního klubu 20. listopadu přišli, rozhodně ne-
litovali. Odnesli si příjemný kulturní zážitek a rádi 
by i prostřednictvím Hulíňanu za pěkně připravené 
hudební pásmo poděkovali Lence Poláškové.

V listopadu navštívili žáci třetích tříd hulínskou 
radnici. Na její půdě je přivítal pan starosta Mgr. Roman 
Hoza a společně s panem místostarostou Petrem Polá-
kem je provedli důležitými místnostmi radnice. Po krát-
kém pobesedování odcházely z této návštěvy děti nejen 
s novými poznatky, ale i se sladkým bonbónem.

Děkujeme! Učitelky a žáci třetích tříd. 

Školáci na radnici

Výstava Betlémů opět inspirující

Škola plná čertů

Výstava betlémů v hudebně Kulturního 
klubu byla jednou z mnoha příjemných vánoč-
ních akcí. Bylo jich v Hulíně tolik, že jsme je do 
tohoto čísla zpravodaje ani nevměstnali. Betlém, 
který mohli návštěvníci libovolně svými výtvory 
doplňovat, vytvořily děti z výtvarného odboru 

ZUŠ. Ti z hudebního odboru pro změnu zahráli 
na vernisáži výstavy a vánoční hvězdu toho dne 
symbolicky rozsvítil starosta Hulína Roman 
Hoza. Háčkovaný betlém Marie Navrátilové byl 
mezi nejvíce obdivovanými exponáty. Kdoví, zda 
jednou právě tato holčička  nebude v jejím díle 

pokračovat? Vánoční výstava opět dokázala, že 
stačí mít dvě šikovné ruce a nic nebrání tomu, 
abychom udělali radost ostatním. Alespoň tak 
šikovné, jaké mají žáci učitelky ZUŠ Dany 
Naučové. 

Alžběta Škarpichová


